

威海别墅装修天泽府别墅600m²意式轻奢

产品名称	威海别墅装修天泽府别墅600m ² 意式轻奢
公司名称	威海市筑雅空间设计有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	山东省威海市环翠区海韵华府C区-2号-4
联系电话	0631-5999998 15166146027

产品详情

家

对我的定义

不止是居住或是油盐酱醋这么简单

除了陪伴

我希望在家里面也多一些趣味的东西

——设计寄语

Home to my definition

is more than just live or oil,

salt and vinegar so simple in addition

to accompany me in the home

also want some more interesting things

——Design Message

计师 / 张友平、丛楠楠

Designer / Zhang Youping、Cong Nannan

项目地址 / 天泽府别墅

Location /Weihai Tianzefu

项目面积 / 600m²

Project Area / 600m²

设计风格 / 意式轻奢

Design style / Italian luxury modern

一层空间：下沉式沙发

这是一套天泽府别墅项目，我们在空间中采用意式轻奢风格，这是一种风情卓越而不失灵动的家居生活。

This is a Tianze Mansion Villa project, we use the Italian style in the space of light luxury style, which is a style of excellence and do not break the dynamic home life.

一层空间：下沉式沙发/水吧台

奢华的真谛在于物体本身的实用性，业主钟意意式的韵、却也喜欢轻奢的感觉，追求一种精雕细琢的生活细节。

The essence of luxury lies in the practicality of the objects themselves. The owners like the charm of Italian style, but they also like the feeling of light luxury.

本案设计师采用典雅意式碰撞现代风情，意在从空间中给居住者带来经典与浪漫，来一场经典与时尚的邂逅之旅。

This case designer uses the elegant Italian style to collide the modern amorous feelings, intends to bring the classics and the Romance to the inhabitant from the space, comes a classics and the fashionable encounter journey.

一层空间：品酒区/台球区

一层空间主要以休闲健身娱乐为主，它的设计从生活的本质出发，采用黑、白、红、蓝等色系形成混搭的错综复杂感，截然对立的黑白色调搭配鲜艳高贵的红、优雅低调的蓝，极具奇妙的张力，富有高雅、热情又自由。

The first floor space is mainly for leisure, fitness and entertainment. It is designed from the essence of life, using black, white, red and blue colors to create a mixed and mixed feeling of complexity, contrasting black-and-white with bright

and noble red, elegant and low-key blue has wonderful tension, full of elegance, enthusiasm and freedom.

一层空间：影音室

宅在家里休闲娱乐，没有一间私人家庭影院怎么行？设计师运用浪漫典雅的装修元素，将影音室打造成一间超级舒适、宽敞、浪漫的空间，可以一个人独酌、品书，也可以和老友家人一起聚会喝酒看大片。

Stay at home and relax. How can you do that without a private home theater? Designers use romantic and elegant elements of decoration, will be a video studio into a super comfortable, spacious, romantic space, you can drink alone, taste books, can also be with old friends and family party drinking and watching movies.

二层空间：客厅

二层客厅的设计呈现出现代简约、低调时尚的氛围，同时又不缺乏浪漫与唯美，乐趣与仪式感。

The design of the living room on the second floor presents the atmosphere of modern simplicity, low-key fashion, without lack of romance and Aestheticism, Fun and ceremony.

二层空间：中餐区/西餐区

餐厅的通透性、采光极好，家居的选用也备显质感、低调而奢华。中餐厅与西餐厅空间连成一道简洁的线条，岛台与西餐餐桌相连，整洁、实用无杂乱，令人舒心与舒适。

The permeability of the restaurant, daylighting is very good, the choice of home is also ready to show texture, high-class, low-key and luxury. Chinese restaurant and Western restaurant space connected into a simple line, island and Western dining table connected, clean, use no clutter, comfortable and comfortable.

三层空间：亲子互动区/儿童房

清晨醒来，阳光很暖、风很甜，万物皆可爱。亲子互动区位于三层空间，是设计师为家庭提供的一个亲子互动交流的温馨空间。雅致、趣味的空间、是孩子们欢聚的场地，在温馨的暖色调灯光下，映射出的是可爱有趣的装饰布置。

Wake up in the morning, the sun is warm, the wind is sweet, everything is lovely. Parent-child activity area is located in three levels of space, is a designer for the family to provide a warm space for parent-child interaction and communication. Elegant, interesting space, is the venue for children to gather, in the warmth of the tonal lighting, reflecting the lovely and interesting decoration.

三层空间：次卧/主卧

次卧、主卧整体的色调素净、浪漫、雅致，好似湖面升起的袅袅炊烟，宁静而致远、轻松且浪漫。

The color of the second bedroom and the master bedroom is simple, romantic and elegant, just like the curl smoke rising from the lake, quiet and far away, relaxed and romantic.

平面图

一层平面

二层平面

三层平面

关于设计师

Designer Profile

设计总监：张友平

从业经验：20年

【设计理念】

用心设计，为爱筑家。以人为本，将设计融入人性，用心去感悟生活，将家居生活代入悠闲自在的情境，用极其简单的线条勾勒灵性的幸福空间。

【擅长风格】

国际东方、现代轻奢、美式...

【推荐理由】

从业20年，凭借近多年的职业经，为多名成功人士打造私属“个性化全案设计”别墅空间。大宅别墅设计经验丰富，设计作品广受业主喜爱。专注事业、家庭，工作上认真负责，严格把控每一个设计细节，是对居住环境有着很高品质设计追求的客户优选。

【代表作品】

威高乾和院别墅、天泽府别墅、龙润国际·富贵园别墅、华润湾九里、悦海湾别墅、望府大院别墅、碧海庄园别墅、紫苑名居别墅、宝源龙湾别墅、山海华府别墅、保利别墅...

首席设计师

丛楠楠

【从业经验】：12年

【设计理念】：会生活的，才会设计

【擅长风格】：法式、新中式、欧式、现代...

【推荐理由】：从业多年，别墅设计经验丰富，在她的设计笔下，每一座房屋都有它的故事，有它的情怀，有它的未来。

【代表作品】：天泽府别墅、保利凯旋公馆别墅、海宴台别墅、山海华府别墅、碧海庄园别墅、宝源龙湾别墅、威高花园、坤和苑、钦和苑、祥云花园、华润湾九里...